
 
 

 
 
Výchovná poradkyně seznámila 
 

 všechny parlamentáře s významem a úkoly žákovského parlamentu, 
se systémem jeho práce 
 

 s návrhem akcí Hrdé školy pro letošní školní rok 
 

 s obnovením tradice školy uspořádat školní akademii 
(všechny šikovné dětí vyzýváme, aby se se svým uměním v různých 
disciplínách podělily s námi ostatními – s náměty se můžete 
obracet na pana učitele Vodičku a paní učitelku Jakoubkovou) 
 

 přijímáme návrhy na udělení cen Fair play 
 

Ředitel školy 
 

 popřál všem úspěšný    
a vyslovil přání, aby všem bylo ve škole dobře – ale o to se musíme 
všichni přičinit 
 

 

  


